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Mercè Perea (PSC): 'Si mantenim la reforma del PP, en 20 anys el sistema de pensions no
tindrà sentit'

La diputada del PSC al Congrés Mercè Perea assegura que, si
es manté la reforma de les pensions feta pel PP el 2013, en 20
anys el sistema públic de pensions 'deixarà de tenir sentit'.
Perea també ha explicat en una entrevista a Cugat.cat que
s'ha de fer pedagogia perquè les persones confïin en què 'el
sistema públic de pensions és factible'. La diputada ha debatut
sobre aquesta problemàtica aquest dimarts en un acte
organitzat pel PSC local al Xalet Negre que també ha reunit
membres de la plataforma de pensionistes de Sant Cugat.   

Les frases més destacades de l'entrevista

- 'És molt important la mobilització i més en un moment en què ja s'ha obert el camí per recuperar l'IPC, que
és l'únic que garanteix el poder adquisitiu i les pensions de present i de futur.'

- 'El govern del PP es posa molt nerviós amb les mobilitzacions, i també s'hi ha posat el PNB veient els
pensionistes a Bilbao. Tot i que el PNB ha donat suport a les propostes socialistes per recuperar l'IPC, el pacte
que ha fet amb el PP no és suficient.'

- 'Si mantenim la reforma del PP del 2013, en 20 anys es perd el poder adquisitiu entre un 30 i un 40% de les
pensions. I així el sistema públic de pensions deixa de tenir sentit, perquè ningú voldrà cotitzar amb una
pensió tan paupèrrima.'

- 'També hem de revertir la reforma laboral del PP del 2012 per igualar drets dels treballadors i dels
empresaris. Sense un mercat laboral sòlid i productiu, no hi haurà un sistema de protecció oficial.'

- 'Estem en uns nivells de despesa en pensions a l'Estat espanyol molt baix, hi ha un marge de maniobra d'entre
tres i quatre punts del PIB, i volem semblar-nos més a Europa.'

- 'Fa uns anys, parlar de l'IPC pel PP era com parlar del dimoni. Nosaltres critiquem que tant el PP com el
PNB han volgut jugar amb els pensionistes.'

- 'El PP no creu en el sistema públic de pensions i Cs també ha presentat una proposta de canvi radical. Sense
sistema públic de pensions no anem enlloc.'

- 'Si és cert el que va dir el nou president català d'implementar polítiques socials que no s'implementen a
Catalunya des de 2010, ens n'hem d'alegrar. Però no sé si ens hem de creure un president que ha dit les coses
que ha arribat a dir.'

- 'És molt important que empenyem tots per revertir aquesta situació. Demanar pensions dignes és garantir el
present i el futur de la gent. I la gent ha de començar a creure's que el sistema públic de pensions és factible.'
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